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Collegeleden: 
Martien  Bankers (wethouder) 
Overige aanwezigen: 
Maikel Gijzen (adviesburo) 
Joost Eijsbouts en Rob Bogman (BZW) 
Jolanda van Rooy en Paul Bruystens namens het college van burgemeester en wethouders. 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen van harte welkom. De 
agenda wordt aangepast vastgesteld.  
De punten mbt informeren worden behandeld vóór de punten mbt voorbereiden raadsadvies. 
Dit is akkoord. 
 
3a   Vaststellen verslag commissie Economie en Sport d.d. 10-05-2017 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
CDA  
overzicht oude/nieuwe afspraken sportverenigingen, komt dit later nog op de agenda aan de 
orde? Dit wordt bevestigd. 
Paar alinea’s boven punt 6. “”hier zit onderhandelingsruimte””, daarin kan CDA zich niet 
vinden. De raad of commissie heeft dit niet uitgesproken. Verslag wordt hierop aangepast en 
gewijzigd vastgesteld. 
 
3b  Lijst met toezeggingen. 
De lijst met toezeggingen is akkoord. 
 
3c  Termijnplanning 
CDA  
Met betrekking tot de buurtsportcoach zijn er in februari van dit jaar toezeggingen gedaan dat 
er een eerste evaluatie plaats zou vinden in juli. Dit onderwerp is niet terug te vinden op de 
termijnplanning. 



 
toezegging wethouder  
De buurtsportcoaches zijn per 1 juni in dienst. Ze komen zich in de eerstvolgende commissie 
voorstellen, dat is 13 september a.s. Ze vertellen dan wat meer over wat ze doen en nog 
gaan doen. 
 
4  VOORBEREIDEN RAADSADVIES 
 
4a  Jaarrekening 2016 m.b.t. deze raadscommissie  
 
Procesconclusie 
Besluitvorming/ finale behandeling raad is voldoende voorbereid. Onderwerp in handen 
stellen van de raad. Bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
CDA 
toeristenbelasting is afgewaardeerd maar toch blijft er nog veel over. Is het dan nog reëel? 
 
Wethouder Bankers 
toeristenbelasting komt nog terug in andere commissie, hoort niet in deze commissie. 
 
 
4b Begrotingsnota m.b.t. deze raadscommissie 
 
Procesconclusie 
Besluitvorming/ finale behandeling raad is voldoende voorbereid. Onderwerp in handen 
stellen van de raad.  Bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
Lokale Realisten 
Overweegt een motie in te dienen met betrekking tot meer geld voor onderhoud van wegen,  
m.n. fietspaden, omdat recreatie en toerisme hoog in het vaandel staat.  
 
 
4c Oprichten innovatiehuis 
 
Procesconclusie 
Besluitvorming/ finale behandeling raad is voldoende voorbereid. Onderwerp in handen 
stellen van de raad. Bespreekstuk. 
 
Jolanda van Rooy geeft een korte presentatie over het proces tot nu toe. Op 13 juli wordt 
een besluit gevraagd aan de raad, niet voor geld maar voor draagvlak. Geld is al 
beschikbaar vanuit budgetten bijdrage huidige peelnetwerk en voormalige bijdrage SRE. 
 
Joost Eijsbouts, voorzitter van BZW (Brabant Zeeuwse Werkgeversvereniging) en Rob 
Bogman van BZW geven een korte presentatie over de inhoud. 
Na 2 jaar is een evaluatiemoment van het innovatiehuis gepland.  
 
Opinies (per partij weergegeven) 
Er zijn geen opinies gedeeld. 
 
 
 



5 INFORMEREN 
 
5a Presentatie ondernemersfonds 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
Maikel Gijzen licht dit agendapunt met een korte presentatie toe. Er zijn een paar scenario’s 
waarvoor gekozen kan worden. 
 
De dorpspartij heeft behoefte aan concrete informatie over wat er allemaal mee gedaan 
wordt.  
 
Toezegging van Maikel Gijzen: de vorige werksessie zijn allerlei voorbeelden benoemd, dit 
kan aan de commissie verstrekt worden. 
 
 
5b Voortgang glasvezel 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
 
De wethouder licht de stand van zaken toe. 
De overeenkomst met Mabib is getekend. De uitvraag zou voor de zomer uitgaan. Mabib 
heeft aan de gemeente gevraagd wie ambassadeur kan zijn. Deze zijn door de gemeente 
aangeleverd. Daarna werd het stil. Op 28 juni is er clustervergadering om te bespreken hoe 
we de uitvoering kunnen aanpakken en hoe we de communicatie wensen tussen Mabib en 
gemeente. We besteden er alle aandacht aan om de 55% te behalen en het proces te 
volgen. Ook hoe de andere gemeenten binnen het cluster gaan zorgen voor het behalen 
van de 55%. 
De planning is dat vanaf september 2017 Mabib 3 maanden lang aan de slag gaat met de 
uitvraag. Vanaf december/januari 2018 beginnen met uitvoering. De dorpsraden hebben 
allemaal de memo gehad maar weten niet wie de gemeente als ambassadeur heeft 
aangegeven aan Mabib. Dat is aan Mabib om hier verder mee om te gaan. 
 
 
5c Presentatie meerjaren onderhoudsplan Sportparken 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
Paul Bruystens licht dit agendapunt toe met een korte presentatie. De presentatie wordt ter 
beschikking gesteld in ibabs. 
 
 
 
5d Stavaza Sportnota en sporthal 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 



Wethouder 
De Sportnota staat benoemd in de presentatie bij agendapunt 5c. 
Met de binnensportverenigingen hebben we gesprekken gehad via een commissie met 
afgevaardigden vanuit o.a. basketbal, volleybal en voetbal. 
Men was ontevreden over het verloop, de bezuinigingen, achterstallig onderhoud en gebruik 
van de sporthal. Gesprekken hebben plaatsgevonden en het masterplan sportpark heeft 
grote tijd in beslag genomen. De binnensportverenigingen zijn toen afgehaakt. 
Voor de toekomst hebben ze aangegeven dat prijs/kwaliteit moet kloppen. Privatiseren kan 
als prijs/kwaliteit goed is. Ze hebben geen behoefte om zaken op te pakken.  
We gaan alle verenigingen informeren over de stand van zaken en mogelijkheden van het 
hele complex. De bezuinigingsmaatregel is nu teruggedraaid. 
We gaan met het zwembad aan de slag, opties onderzoeken. Fitland, verenigingen of 
externe partij bij Molenbroek.  
We willen met de verenigingen in overleg om een goed beeld te krijgen van de 
mogelijkheden Verwachting is dat we einde dit jaar met een voorstel kunnen komen. 
Misschien zelfs vóór de begroting. Marktpartijen (2 à 3) zijn in beeld en zeggen binnen een 
paar maanden een businesscase te kunnen maken.  
Met Fitland vindt onderhandeling plaats om huidige zwembad nog een jaar open te houden. 
Het gevraagde bedrag op de begroting is om dat jaar te overbruggen totdat er een goede 
nieuwe oplossing is. 
 
De PvdA vraagt of het mogelijk is om het schoolzwemmen als verplichting voor Fitland op te 
leggen. 
De wethouder geeft aan dat dit niet gemakkelijk te realiseren is. Dit stopt weer na een jaar. 
 
De dorpspartij geeft aan dat binnen hun fractie discussie is over de 2 ton.  
 
Het CDA wil verder kijken en vraagt naar een plan van aanpak. Hoe stappen na dat jaar 
gezet worden. Wil graag een plan van aanpak voor het totale sportgebeuren en  wil weten 
hoe het geregeld wordt met de horeca. Vraagt om meer visie. 
 
De PvdA vraagt zich af wat Fitland hierin kan betekenen. 
 
Het CDA vraagt wanneer de commissie geïnformeerd worden over de gehele sportnota. 
Hoe ver staan we met betrekking tot alle afgesproken kaders? Wanneer komt wat in de 
raad? 
 
Toezegging: 
De volgende commissievergadering komt een update van hoe ver we staan met de kaders 
uit de sportnota en de planning (wanneer komt wat in de raad). 
 
 
 

 

6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht 
m.b.t. actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen) 

Lokale Realisten 
3e veld hockeyclub. Hoe is voortgang in dit proces? verloopt dit soepel? Gaan we dit halen? 
 
Wethouder  
De 1e gesprekken zijn gevoerd. De verenigingen hebben zelf een voorstel ingediend wat nu 
wordt doorgerekend.  
 
Voorzitter 
Dit komt in de raad van 13 juli a.s. 
 



Dorpspartij 
Heeft een brief ontvangen van de tennisvereniging Elsendorp. Zij willen weten hoe ze verder 
kunnen. Zij doen niet mee aan privatisering.  
Het CDA sluit aan bij deze vraag maar wil deze verbreden. Er zijn meer verenigingen die niet 
geprivatiseerd zijn. 
 
Wethouder 
De afspraken met de tennisvereniging zijn blijven liggen. In Milheeze zijn inmiddels 
afspraken gemaakt , is in afronding. In De Mortel lopen de gesprekken en wordt binnenkort 
afronding verwacht. In Handel gaat het over bestaande afspraken over kwijtschelding lening, 
gesprekken lopen en een voorstel volgt. In Elsendorp wordt binnenkort gestart met de 
gesprekken. 
In oktober hoopt de wethouder met een voorstel naar de raad te kunnen komen.  
 
 
7  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.14 uur.  
 

 
 
Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

11-1-2017 Agp 5a Stavaza Sportnota: 
Overzicht van oude en 
nieuwe afspraken met 
sportverenigingen zal worden 
verstrekt.  

 

Wordt meegenomen in de presentatie over de 
stand van zaken sport in de commissie op 29 
maart 2017. 20170329 Tot op heden hebben wij 
deze nog niet ontvangen. Ook zou het punt 
terugkomen op de agenda. Graag oppakken.   

 

22-2-2017 4c Aanleg 3e kunstgrasveld 
hc Gemert. 
Het college heeft een besluit 
genomen om vijf varianten uit 
te werken, t.b.v. een derde 
hockeyveld,  en door te 
rekenen (met als stip 
september 2017), de heer 
Jos Koppen gaat daar mee 
aan de slag. Maandelijks 
krijgt de commissie E&S een 
bericht over de voortgang 
van het project, in de 
commissie economie en 
sport.  

 

De werkgroep heeft met wethouder Bankers het 
onderwerp besproken. 24 april ligt een 
collegevoorstel voor ter besluitvorming. Daarna 
volgt besluitvorming door de gemeenteraad.  

 

29-3-2017 4a Meerjaren 
onderhoudsplan 
Sportparken: Wethouder 
Bankers zegt toe dat rond 
mei de commissie wordt 
geïnformeerd via een RIN 
contacten 
onderhoudsafspraken 2017 
(op basis van de nieuwe 
onderhoudscijfers) 

 

Onderhoudscontracten komen in april-mei in het 
college. Hier zal ook een RIN vastgesteld 
worden. 

 



29-3-2017 4c Aanleg 3e kunstgrasveld 
HC Gemert: Wethouder 
Bankers zegt toe dat de 
kredietaanvraag ter 
besluitvorming voor de 
aanleg van het 3e 
kunstgrasveld HC Gemert, 
wordt aangeboden voor de 
raad van 1 juni. 

De voorbereiding loopt. De stukken worden voor 
1 juni aangeboden.  

 

29-3-2017 
10-5-2017 

Voortgang glasvezel: 
Communicatie- opzet 
voortgang glasvezel zal 
volgende commissie worden 
toegelicht. 

20170404 Glasvezel staat op verzoek van de 
commissie gepland voor iedere komende 
commissie om zo op de hoogte te blijven van de 

voortgang. In de commissie van 21 juni as volgt 

aanvullende informatie mbt de communicatie van 
Mabib naar bewoners. 

10-5-2017 Wethouder Bankers zegt toe 
na te vragen wanneer en in 
welke vorm het ‘overzicht 
van oude en nieuwe 
afspraken met 
sportverenigingen’ 
aangeboden gaat worden.  

 

10-5-2017 Duurzame visie detailhandel 
structuur. Wethouder 
Bankers zegt toe de 
commissie op 21 juni as 
d.m.v. een presentatie te 
informeren. 

 

10-5-2017 Sporthal Molenbroek 
Wethouder Bankers zegt toe 
in de volgende cie 
duidelijkheid te verschaffen 
over het proces en de stand 
van zaken. 

 

10-5-2017 N279 
Wethouder Bankers zegt toe 
de uitgangspunten hoe hij de 
onderhandelingen met de 
provincie ingaat op papier te 
zetten. 

Afgedaan 

10-5-2017 N279 
Wethouder komt met een 
voorstel voor een overleg 
datum. 15-5-2017 om 19.00 
uur 

Afgedaan 

21-6-2017 De buurtsportcoaches zijn 
komen zich in de 
eerstvolgende commissie 
voorstellen, dat is 13 
september a.s. 

 

21-6-2017 Concrete voorbeelden van 
het ondernemersfonds 
worden door Maikel Gijzen 
aan de commissie ter 
beschikking gesteld. 

 

21-6-2017 In de commissievergadering 
van 13 september a.s. komt 
een update van hoe ver we 
staan met de kaders uit de 

 



sportnota en de planning 
(wanneer komt wat in de 
raad). 
 

 
 
 
 


